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Írásbeli kérdé s
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i
Németh Lászlóné, nemzeti fejlesztési miniszterhez,

„Újabb kérdések az energia és kvótagazdálkodásról ”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem,

1. November 28-án a Minisztérium közleményt tett közzé, amely szerint a lipcsei
energiatőzsdével kvótaértékesítés tárgyában szerződést kötöttek. A november 22-én
nekem írt válaszai 8 . pontjában leírt eljárásrend érvényesül-e a megállapodásban? A
decemberben árverésre kerülő kvóták a magyar állam kezelésében voltak-e, vagy az
Európai Bizottságtól közvetlenül az Energiatőzsde kapja őket?

2. Van-e terv a 2,5 millió EUA egység értékesítéséb ő l származó bevétel felhasználására.
Ha igen, milyen felhasználási formák várhatóak?

3. 2012. október 3-án a NFM és az NFU közös közleményt adott ki . A közlemény dr.
Földi Enikő helyettes államtitkár „óriási számok” kampány értékel ő megállapításait
ismerteti . A közlemény szerint 2,3 milliárd forintos támogatásból 20 ezer tonna
üvegházhatású gáz kibocsátást sikerült elérni . Ez azt jelenti, hogy 1 tonna
üvegházhatású gáz kibocsátás csökkentése 115 ezer forintba került . Euróban számolva
410 euróba tonnánként . Ezért a pénzért ma kb . 1200 ERU nevű kvótát lehet vásárolni .
Személy szerint ugyan minden tonna szennyezés kibocsátás csökkenést sikerne k
tartok, de abban már bizonytalan vagyok, hogy milyen csökkentési eszközöket, fő leg
milyen áron kell alkalmazni . Kérem, tájékoztasson arról, hogy a kampány neve „óriás i
számok” adott esetben azt jelenti, hogy Önök is fajlagosan magasnak tartják a
költségeket?

4. A november 7-én kelt kérdéseim 11 . pontjára csak részben kaptam választ . Arra a
kérdésre, hogy egy számla megnyitása átlag mennyi id őbe kerül, nem kaptam választ .
A számlafajták részletes leírását tartalmazó választ köszönöm, de kérem, egészítsék ki
azzal, hogy mennyi id ő alatt történik meg a számlanyitási eljárás .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Megtisztelő válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2012 . december 10.

Szabó Injre
országgyű lési képviselő
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